
Schriftelijke vragen op basis van artikel 38 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad 
2002, gemeente Cuijk

Aan: de voorzitter van de gemeenteraad t.a.v. griffie (griffie@cuijk.nl)*

Van: Rob Poel namens fractie PvdA

Datum dat dit formulier is aangereikt bij de griffie: 19 november 2008
Antwoord verzonden op 28 januari 2009
Gewenste afdoening *    schriftelijk                    
* Aangeven wat wordt verlangd

De schriftelijke vragen betreffen het volgende onderwerp: Parkeersituatie Cuijk centrum

Vraag 1: Wanneer wordt het parkeerterrein aan het openbaar verkeer onttrokken? (Deken v.d.
Ackerhof-Grotestraat/Vorstendom) 

Momenteel loopt de onttrekkingsprocedure (gemeenteraadsvergadering 23 maart a.s.) 
Afhankelijk van het verloop van de procedure kan de onttrekking korte maar ook langere tijd 
vergen vanwege de bezwaarprocedure na vaststelling door de gemeenteraad. Naar 
verwachting (zonder bezwaarprocedure) kan onttrekking in de loop van dit voorjaar verwacht 
worden.
Vraag 2: Past het onttrekken aan het verkeer binnen het gemeentelijk beleid zoals verwoord in 
de nota “Slim Parkeren” Wordt nog wel voldaan aan de parkeernorm ?

Ja
- In het parkeerbeleid worden geen uitspraken gedaan over het tijdelijk toevoegen of 

onttrekken van parkeerplaatsen.
- De parkeernorm is alleen van toepassing voor nieuwe gebouwen en heeft geen 

betrekking op de bestaande parkeervoorraad. 
Vraag 3: Los van het feit of er wordt voldaan aan de normering. Gaat u het verlies aan 
parkeerplaatsen compenseren en zo ja wanneer, waar en op welke wijze ?

- Het verlies aan parkeerplaatsen wordt momenteel vooral opgevangen door het 
aanbieden van parkeerplaatsen aan de rand van het centrum (Loswal, Stationsgebied). 
Deze zorgen ervoor dat er overloop mogelijk is.

- Het huidig verlies aan parkeerplaatsen zal worden gecompenseerd in het gedeelte van 
de Cuijkse Cantheelen dat dicht bij het centrum is gelegen. Een en ander is vastgelegd 
in het Masterplan

- In de loop van het voorjaar zal er een nieuwe parkeertelling worden uitgevoerd om te 
bepalen wat de feitelijke parkeerdruk in elk van de centrum-delen is (werkwijze conform 
de vorige telling waarvan de resultaten in de Parkeernota zijn verwoord)

Vraag 4: Bent u voornemens de tijdelijke parkeervoorziening op de hoek Kerkstraat/Deken vd 
Ackerhof te verbeteren en effectiever in te richten.
Zo ja wanneer en zo neen, waarom niet ?

Vooralsnog zijn er geen middelen voor het daadwerkelijke verharden van dit tijdelijke 
parkeerterrein. Onlangs heeft wel een verbetering van het terrein plaatsgevonden, waardoor de 
plasvorming is verminderd.
Opmerkingen: 
In de openbare collegenotulen van 18 november is melding gemaakt van het college- besluit de 
parkeerplaats op de hoek Deken vd Ackerhof-Grotestraat/Vorstendom aan het openbaar verkeer te 
onttrekken vanwege de ontwikkeling eerste fase van de woonzorgas. Op zichzelf goed dat hiermee 
een begin wordt gemaakt maar dit betekent opnieuw een vermindering van het aantal parkeerplaatsen 
in het centrum. De tijdelijke parkeerplaats naast Maartenshof  op de hoek Kerkstraat/Deken v.d.
Ackerhof is slecht bereikbaar, staat met regen vol grote plassen water en de plaatsen zijn niet 
afgepaald wat effectief parkeren niet bevordert. Het ING gebouw op het Zwaanplein heeft daar 



parkeerplaatsen doen verdwijnen en mogelijk verdwijnen er meer als er tijdelijke ruimte moet komen 
voor organisaties  in afwachting van de bouw van de dienstenas. Het effectief en optimaal parkeren op 
de markt is een probleem vanwege de bouwactiviteiten daar.
Dit alles leidt tot een vermindering van de parkeermogelijkheden en het parkeercomfort en is niet 
bevorderlijk voor onze centrumondernemers zo vlak voor de feestdagen


